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Kære Indre By Lokaludvalg 

 

Tak for jeres henvendelse den 23. august 2018 om skybrudsplanerne for Sankt Jørgens Sø.  

 

Da I har henvendt jer til hele Teknik- og Miljøudvalget, svarer jeg her som formand for udvalget. Det 

betyder også, at jeres henvendelse og dette svar er sendt til resten af udvalget, som kan reagere på det af 

egen drift, hvis de ser det nødvendigt. 

 

Hvis I er mere interesserede i min personlige, politiske holdning til sagen, så er I velkomne til at vende 

tilbage. 

 

Jeg har bedt Teknik- og Miljøforvaltningen om at forholde sig til jeres henvendelse. I kan læse uddybende i 

det vedhæftede notat. 

 

Som I kan læse af notatet, så er intet låst fast endnu, men forvaltningen tilstræber at afklare regler, behov 

og muligheder inden for den givne ramme. Jeres henvendelse her kommer således også til at indgå i 

overvejelserne omkring de videre planer. Jeg er derfor rigtig glad for, at I skriver til udvalget og også glad 

for, at I gjorde mig opmærksom på jeres synspunkter, da jeg besøgte lokaludvalget.  

 

Generelt er udformningen og sikringen af et godt byrum noget, der ligger hele udvalget på sinde. Netop 

derfor forsøger vi at inddrage mange tidligt i processen, så resultatet i sidste ende bliver så godt som 

muligt. Jeg glæder mig til vi forhåbentlig sammen finder en rigtig god løsning.  

 

Endnu en gang tak for jeres henvendelse.  

 

 

Med venlig hilsen  

Ninna Hedeager Olsen 

Teknik- og Miljøborgmester 
_______________________________ 
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